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Skrivelse gällande våra goda exempel som bör uppmärksammas och nås ut till medborgarna i vår fina 
stadsdel.

I vår stadsdel har vi gott om goda exempel och arbeten, som aldrig når ut till våra medborgare. Det 
tycker vi socialdemokrater är synd, därför vill vi ge ett exempel på detta är det arbete som 
Fridagruppen utför. Vi vill värna om de goda exemplen och vill att förvaltningen ser över några 
förslag:

Att Fridagruppens arbeten syns och att vi medborgare kan köpa deras tillagningar, både bröd, fika 
och mat ute i vår stadsdel.

Att förvaltningen ser över möjligheten att hyra/köpa en Foodtruck, som kan ambulera på våra torg, 
(ex Bromsten, Hjulsta, Tensta, Flysta, Spånga C, Solhem, Solhöjden, Spånga Folkan) där försäljning av 
Fridagruppens varor kan köpas av våra medborgare och att vi får torg som besöks av medborgarna, 
särskilt eftersom Hjulsta torg upprustats och Bromstens Torg är på väg att bli upprustat.

Till detta kan man se över om feriearbetare kan vara behjälpliga med att exempelvis klippa 
gräsmattor, rensa i buskar mm hos människor som har blivit beviljade hemtjänst inom vår regi, 
självklart anpassat efter Folkhälsomyndighetens restriktioner. 


